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Förvaltningsnamn  
  
 

 
Regionfullmäktige 

Svar på interpellation från Olle Moln 
Teike, Sverigedemokraterna – Framtida 
behov av mark och fastighetsförvärv 
förnaturbruksgymnasierna 

I en interpellation från Olle Moln Teike, Sverigedemokraterna ställs frågorna: 
• Hur ser du att regionen ska lösa behovet av mer 

jordbruksmark/skogsmark? 
• Hur ser du Rachel, och i förlängningen styret, på att förvärva mer 

jordbruksmark till naturbruksgymnasierna? 
• Vilken ambition har du Rachel, och i förlängningen styret, att köpa loss 

jordbruksmark som idag arrenderas? 
 

Sammanfattning och svar  
Det är av stor vikt att Regionens Naturbruksgymnasium/naturbrukscentrum med  
jordbruksutbildning har tillgång till jordbruksmark för att kunna bedriva sin 
utbildning.  
 
Enligt en utredning från våren 2022 har Tenhults naturbruksgymnasium tillgång 
till 5,2 ha areal åker per elev på lantbruksinriktningen och Stora Segerstads 
naturbruksgymnasium tillgång till 2,2 ha åker per elev på lantbruksinriktningen. 
Jämförelsevis med övriga naturbruksgymnasier i utredningen ligger Stora 
Segerstad på en låg siffra. 
 
Skola  Areal åker (ha) Lantbrukselever  Ha/lantbrukselev  

Tenhult  303 58 5,2 

Vreta UC 280 125 2,2 

Blekinge 
naturbruk 240 22 10,9 

Segra 200 48 4,2 

Ingelstad 230 27 8,5 

Stora Segerstad 185 84 2,2 
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När jordbruksmark i närområdet vid naturbruksgymnasierna, som idag arrenderas, 
har kommit ut till försäljning har Region Jönköpings län agerat för att säkra 
tillgången till den areal som naturbruksgymnasierna har tillgång till. I processen 
för förvärv har Regionfastigheter anlitat en extern värderare och Region 
Jönköpings län deltagit i budgivning av aktuella fastigheter. År 2022 förvärvades 
en jordbruksfastighet i närheten av Stora Segerstads naturbruksgymnasium. 
Frågor om marktillgång hanteras och bereds av verksamheten, politiskt blir vi när 
det är aktuellt tidigt involverade i regionstyrelsens arbetsutskott. 
 
 
 
Rachel De Basso (S) 
Regionstyrelsens ordförande 
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